
Zápis
ze zasedání zastupitelstva obce Kostelce u Heřmanova Městce konaného dne 3t.3.2O25
od 18.00 hodin, v zasedací místnosti Obecního úřadu v Kostelci u Heřmanova Městce

1. Paní starostka přivítala přítomné členy zastupitelstva obce Kostelec u Heřmanova Městce a přítomné
občany na jednaní zastupitelstva obce. lnformovala přítomné o počtu přítomných zastupitelů.
Konstatovala, že zastupitelswo je usnášeníschopné -viz. prezenční listina.

2. Paní starostka předložila k projednání náwh na ověřovatele zápisu. K bodu č. 2 usnesení ě. ll2025
Zastupitelstvo obce SCHVALUJE :

Ověřovatele zápisu: paní Lenka Jablečníková apani Petra Možíšová.
Hlasování: Pro - 7, Proti - 0,Zdrželo se - 0
USNESENÍ Byro PRIJATO.

3. Paní starostka předložila k projednání programjednání zastupitelstva obce. Kbodu č. 3 usnesení Č.

212025 zastupitelstvo obce SCHVALUJE :

Program jednání zastupitelstva obce (příloha č. l).
Hlasování: Pro - 7 , Proti - 0, Zdrželo se - 0
USNESENÍ nyro PRUATO.

4. Paní starostka předložila k projednání Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo ze dne 26. 9. 2024. K bodu č. 4

usnesení č. 3 l 2025 zastupitelstvo obce SCHVALUJE :

Dodatek č. l Smlouvy o dílo (příloha č. 2).
Hlasování: Pro - 7 , Proti - 0, Zdrželo se - 0
USNESENÍ gyro PRUATO.

5. Paní starostka předložila k projednání Veřejnoprávní smlouvu o výkonu činností Městské policie
Chrudim na ,ízemi obce Kostelec u Heřmanova Městce. Jde o potřebnou smlouvu vzhledem k
pozdějšímu umístění radarů v obci. Kbodu č. 5 usnesení č. 412025. Zastupitelstvo obce

SCHVALUJE:
Veřejnoprávní smlouvu o výkonu ěinností Městské policie Chrudim na tnemi obce Kostelec u
Heřmanova Městce (příloha č. 3).

Hlasování: Pro - 7, Proti - 0,Zdrželo se - 0
USNESEŇ BYLO PRUATO.

6. Paní starostka předložila k projednaní Darovací smlouvu na podporu dětí v MŠ Prachovice. K bodu
č. 6 usneseni č. 512025 Zasi,lpitelstvo obce SCIIVALUJE:
Darovací smlouvu - 1 000 Kč na 1 dítě/měsíc (příloha č. 4).

Hlasování: Pro - 7o Proti - 0, Zdrželo se - 0
USNESENÍ nyro PŘUATO.

7. Paní starostka předložila k projednrárri žádost o podporu. Za§tupitelé souhlasili, protoŽe jsme jejich

služby v uplynulé době vyržili a je předpoklad, že do budoucna bude jejich spolupráce potřeba.

K bodu č. 7 usneseni č. 612025 Zastupitelswo obce SCIIVALUJE:
Podporu Záclranné stanici a EKOCENTRU Pasíčka ve \nýši 5000 Kč (příloha č. 5).

Hlasování: Pro - 7 , Proti - 0, Zdrželo se - 0
USNESENÍ Byro PRIJATO.

8. Paní starostka předložila k projednání nabídku na projektovou dokumentaci. Jedná se o projektovou

dokumentaci na revitalizaci hřiště, včetně zásakové zkoušky. Dokumentace je nufirá pro poffeby

shánění dotací. K bodu č. 8 usnesení č.712025 - Zasalpltelstvo obce SCIIVALUJE:
Nabídku na projektovou dokumentaci _ 95 000 Kč, Ing. Aleš Ježek, Ph.D. (přÍloha č. 6).

Hlasování: Pro - 7, Proti - 0,Zdňe(o se - 0
USNESENÍ gyro pŘtrnro.





9. Paní starostka předložila k projednání,rozpočtové opatření. Kbodu č.9 usnesení č.812025
Zastupitelstvo obce BERE NA VEDOMI:
Rozpočtové opafiení ll2025 (příloha č. 7).

Hlasování: Pro - 7 , Proti - 0, Z&želo se - 0
USNESENÍ gYLo PRIJATO.

10. Paní starostka předložila k projednaní výsledek výběrového íizeni. Ze 3 fihlášených ťrrem, byla
vybrána nejlevnější a to p. fumek z Kostelce. K bodu č. l0 usnesení č. 912025 Zastupitelstvo obce
SCIIVALUJE:
Yitézevýběrového íizent- firma Radek fumek, 708 2l7,77 KébezDPH (příloha č. 8).

Hlasování: Pro - 7, Proti - 0,Zdrželo se - 0
USNESENÍ nyro PRIJATO.

1l. Paní starostka předložila k projednání Rozpočtové opatření 2lZ025. K bodu č.11 usneseru č.l0l2025:
zastupitelstvo obce SCHVALUJE :

Rozpočtové opatření 2l2O25 (příloha č.9)
Hlasování: Pto - 7, Proti - 0,Zdtželo se - 0
USNESENÍ Byro PRUATO.

I2.Pani starostka předložila k projednáni záměr odprodeje pozemku. K bodu č. 11 usnesení č. lll2025
Zastupitelstvo obce SCIIVALUJE :

Zámě;r č. ll2025 - odprodej pozemku p.p.č. l0ll4 v k.ú. Kostelec u Heřmanova Městce (přÍloha č.

l0).
Hlasování: Pro - 7, Proti - 0,Zdňelo se - 0
USNESEŇ BYLO PRIJATO.

Diskuze: Na dotazy odpovídala paní starostka pan místostarosta

Diskuzi začala paní starostka reakcí na dotaz z minulého zastupitelstva ohledně bioodpadu.Dotaz zrtél, zda

nebude výhodnější svozové místo s velkým kontejnerem místo popelnic.
proběhla ana|ýza2píedchozích let, kde se sledovalo množství a cena odvezeného bioodpadu.Yyramá
úspora se po porovnání moárostí nenašla. Zejména by došlo u některých občanů k omezenému přísfupu

bioodpad likvidovat.
Jelikož obec neplánuje opustit systém bio popelnic, hledali se úspory jinde. Přichazelo by v Úvahu sníŽit
frekvenci svozu v zimním období na lx za 14 dní. Teoretická úspora kolem 30 tis. KČ. Ještě tato

problematika projde dalši analýzou a diskuzí.

Za loňslcý rok se vyvezlo 27 ímbioodpadu.

padla otázka na získáni dotace na kompos téry. - Tuto problematiku vysvětlila paní starostka s tím, Že je nyní
praxe taková, že to nežáÁoucím způsobem rozhodí sledování říděného odpadu v obci. Poté mŮŽe dojít ke

zdraženi ostabúch svozů odpadů. A v prari již nejsou kompostéry vyúivány.

Dále bylo zmíněno čipovaní popelnic a platba dle hmotlrosti.- Zatím není

Další podnět se fýkal pťšazenipopelnice ke hřbitovu, aby se mohly zejména staré svíČky vYhazovat mimo

místo bioodpadu. Obec tam popelnici na SKO umístí.





paní starostka dále poděkovala za ičast občanů na úklidové akci v obci. Odpadu se sesbíralo velké

množství.

Další ďotazy nebyly vzneseny.

Zased ání ukončeno 3]..3 .2025 v ].9:].0

Zapsal: Bc. Milan Šmíd

Ově ovatel zápis: petra Možíšová

Lenka Jablečníková

'á rostka
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